
İşaretler (Hareke, Hemze) ve Rakamlar 

 

 

 

 .Üstün (fetha): Harfin üstüne konup harfi a ya da e ünlüsüyle okutur ـَ

 

ؘح ke :كؘ : ha ؘپ : pe 
 

 .Esre (kesre): Harfin altına konup harfi ı ya da i ünlüsüyle okutur ـِ

 

ؚم : mi ؚج : ci ؚق : ki 
 

 .Ötre (damme): Harfin üstüne konup harfi o, ö, u ya da ü ünlüsüyle okutur ـُ

 

ؙش : şu ؙن : nu ؙر : ru 
 

 

 

 



 

 .Sükun (cezm): Harfin üstüne konup harfin harekesiz okunmasını sağlar ـْ

 

 حَسَنْْ ,رَحْمَتْْ ,مَجْلِسْْ
 

 .Şedde: Harfin üstüne konup harfi iki kez okutur ـّ

 

 مُعلَ ِمْْ ,رَسَّامْْ ,دِقَّتْْ
 

ً, ٍ, ٌ Tenvin: Kelimenin son harfinin üstüne konup harfi an, en; ın, in ya da un, ün 

okutur. 

 

راًِظاه , ًً قلًًعًَ ,بعَْضا  

 

 

 



 Rakamlar 
 

۰ – 0  ٥ – 5  

۱ – 1  ٦ – 6 

۲ – 2  ٧ – 7 

٣ – 3  ٨ – 8 

٤ – 4  ٩ – 9 


